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Skitseforslag til renovering af prestegSrd og garage

Synsrapport fra 6rets bygningssyn 2A24

Budget 2025 (bilag eftersendes inden modet)
Vedtagtssa ma rbejd e for Skole-Ki rke-Syd

Tilbud pi nyt lydanleg.
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Godkendelse af dagsorden Dagsordenen god kendtes

Orientering v. formand

Herunder orienteres om:
1) AnsOgning om tilladelse til kgb af

ejendom, som om kontakt til selger.
2) Der gives en status pi afskermning af

affugter, herunder pii hvad der er
betalt samt hvilke regninger der
imodeses.

3) Status pi aruesag.
4) Opsamling pi budgetsamrid med

Aabenraa Provsti d. 18. april.

N estformanden orienterede om :

1) KObet er sat i gang - der f@lges op pi
status. SagfOrer Kjems representerer
sognet som kOber.

2) Afskermningen af affugter i kirken
sattes i bero.

3) lntet nyt om sagen.

4) Der blev givet en orientering.

Skitseforslag til renovering af prastebolig og
garage, herunder grundskitse for etablering
af sognelokaler i prastegirden.

Nastforma nden ind ledte pu nktet

Vagn Kristensen gennemgir skitseforslaget og
de to ldsningsforslag vedr. prestegirden og
garagen, som blev droftet.
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Vagn Kristensen har udarbejdet skitseforslag
til renovering af prastegird og garage forud
for indflytn ing af ny prast i 2025.

Forslaget behandles, og der tages stilling til de
enkelte dele samt til hele projektet.

Det blev besluttet at fOlge restaureringsplan 1
Det blev videre besluttet at indsende forslag 1

samt forslag til renovering af garage til
godkendelse i det kirkelige system.

Bygningssyn 2024.

Vagn Kristensen gennemgir irets bygningssyn
som tages til efterretning og droftes. Der
udstikkes en overordnet prioritering ift. opfolgning
pi de enkelte bygningsopgaver.

Budget 2025.

Udkast til budget 2025 prasenteres og
droftes. Serligt droftes onsker til 2025.

Nastformanden indledte punktet og budget
2025 blev presenteret og dr6ftet.

Sjaleringning og fjernbetjening af klokker.

P5 sidste m@de blev det besluttet at sporge ud
pi orienteringsmpdet og Dina ville
gennemfore en unders6gelse pi Facebook.

Der fOlges op pi sagen.

Nestformanden indledte punktet som blev
droftet.
Det blev besluttet at nedlegge ordningen med
sjaleringning, da det skonnes ikke at vere en
tidssvarende ordning. Dels arbejder mange
vek fra byen idag, dels er der ikke
fastpersonale til at sti for mulig ringning alle
dage i5ret.

Behandling af vedtagt for Skole-kirke Syd

I forbindelse med videreforelse af Skole-kirke
arbejdet pi tvars af Sonderborg og Aabenraa
provstier, Onskes arbejdet bredere folkekirkeligt
og organisatorisk funderet. Denne bredere
fundering er udtrykt i "Vedtegt for Skole-kirke-
samarbejde iAabenraa og SOnderborg Provstier
2024" .

Nestformanden indledte punktet og punktet
blev presenteret.

Det blev besluttet at indgS vedtegten for
Sko le-kirkesa ma rbejdet i Aabenraa og
S0nde rborg p rovstie r.
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Vagn Kristensen gennemgik Srets bygningssyn.

Vagn Kristensen indhenter tilbud pi div. opgaver.

Budget 2025 afleveret 29-05-2024 09:53 blev
god ke ndt.
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Det indstilles at ridet dr@fter og tager stilling til
ind96else i "Vedtagt for Skole-kirke-samarbejde i

Aabenraa og Sonderborg Provstier 2024".

Nyt lydanlag.

Der er indhentet to tilbud pi nyt lydanleg til
kirken. Sagen har ikke tidligere veret droftet i

ridet og behov for nyt lydanleg dr6ftes.
Videre dr6ftes inden stillingtagen til sagen om
og hvordan der kan findes budgetmessige
dakning af udgiften.

Nastformanden ind ledte pu nktet.

Jytte undersoger med Ren lyd, om to nye
mikrofoner kunne lpse problemet, og hvad det
ville koste.

Eventuelt
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